
           
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwsbrief 

Cebtru Begin november is de informatiebijeenkomst geweest over het onderhoud aan de Beatrixlaan, 

Heerbaan en Schoolstraat. Inmiddels lopen we tegen het einde van het jaar. Via deze 

nieuwsbrief willen wij u informeren over de laatste stand van zaken.  
 
 
 
 

 

Onderhoud Beatrixlaan – Heerbaan - Schoolstraat 

December 2015 

De gemeenteraad heeft in Asten gebieden 

aangewezen waar men bomen en groen 

belangrijk vindt en waar dit groen ook de 

mogelijkheid krijgt om zich te ontwikkelen. Deze 

gebieden vallen onder de groene hoofdstructuur. 

De Raad heeft besloten om terughoudend te zijn 

in het verwijderen van groen in de groene 

hoofdstructuur. Het behoud van groen is 

uitgangspunt bij ontwikkelingen in deze 

gebieden. Ook het traject Beatrixlaan – Heerbaan 

en Schoolstraat is onderdeel van de groene 

hoofdstructuur. Dat wil dus zeggen dat één van 

de uitgangspunt bij dit project het behoud van 

het aanwezige groen is. Pas als blijkt dat het 

behoud van de bomen tot onacceptabele situaties 

leidt wordt gekeken of het kappen van de boom 

de gewenste oplossing is.  

 

 

Informatiebijeenkomst  

Begin November is de informatiebijeenkomst 

geweest over het onderhoud aan de Beatrixlaan, 

Heerbaan en Schoolstraat. Tijdens de bijeenkomst 

hebben we verteld wat er zoal staat te gebeuren. 

De aanwezige konden hun ideëen en wensen 

kenbaar maken. Ook na de bijeenkomst hebben 

we nog wat reacties ontvangen.  

 

 
 

We hebben u aangegeven dat we de reacties 

beoordelen en op basis hiervan een ontwerp 

maken. De verwachting is dat het ontwerp in 

februari zover gereed is dat we dit aan u kunnen 

presenteren. U ontvangt daar bericht over. Ook is 

aangegeven dat we voor een gedeelte van de 

Heerbaan nog onderzoeken wat de mogelijkheden 

voor het vervangen van het riool zijn. Ook 

hierover verwachten wij in februari meer 

duidelijkheid te kunnen geven.  

 

 

Bomen 

Er zijn een aantal vragen binnengekomen met 

betrekking tot de bomen. Tijdens de informatie-

avond hebben we het aspect bomen niet be-

noemd. Gezien de reacties willen we u hierbij wat 

extra informatie geven. 

Bomen in de straat hebben vaak een positief 

effect op de leefomgeving. Voor sommigen 

leveren ze daarnaast ook wel eens overlast op.   

Om een boom goed tot zijn recht te laten komen, 

heeft een boom de nodige ruimte nodig. Niet alle 

straten zijn even geschikt voor bomen. 

 

 

Nieuwsbrief 

De gemeente zal gedurende het project enkele 

malen een nieuwsbrief verspreiden. De nieuws-

brieven verzenden we vanaf nu alleen nog  digitaal.  

Tijdens de informatieavond hebben veel bewoners 

zich aangemeld voor deze nieuwsbrief. Wilt u ook 

op de hoogte blijven? Stuur dan uw e-mailadres 

door naar r.vdkuijlen@asten.nl.  
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